



Kortom, genoeg redenen om de notitie te maken. Gebaseerd op een gesprek met 5.1.2e en onze gedeelde kennis van BCO. De notitie ligt nu voor bij het RIVM. Morgenochtend komt de notitie ook aan de orde in gesprek van 5.1.2e 5.1.2e en mijzelf met onze collega's van het dashboard/inschaling. *Na 12uur maak ik hem definitief voor verzending aan GHOR.*

En dan aanstaande vrijdag ligt de notitie voor in gesprek met GGD GHOR. De uitkomsten van het gesprek dienen als input voor het opschalingsplan T&T voor het najaar. Vanuit GHOR willen aanwezig zijn:

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

Spoiler: de notitie gaat naar verwachting voor de GGD GHOR geen bevredigend antwoord geven. Passage uit mailwisseling met GHOR programmteam:

5.1.2i

GHOR vraagt eigenlijk om signaalwaarde waarop de opschaling van capaciteit BCO 'stopt'. Wij (en het RIVM) betogen dat deze afweging niet op zichzelf te maken is, dat het BCO áltijd bijdraagt aan de bestrijding door (minimaal) de uitbraak goed in kaart te brengen. En dat deze afweging hoort bij het bredere gesprek over geschikte maatregelen (ofwel: het inschalingsoverleg-> escalatieladder).

Ik verneem graag jullie inhoudelijke reactie, en antwoord op de vraag wie wil/kan en voelt zich de aangewezen persoon het gesprek vrijdag leiden?

Je reactie wordt zeer gewaardeerd,

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

Ministerie VWS

5.1.2e

5.1.2e [@minvws.nl](mailto:@minvws.nl)

T: 5.1.2e